
Zápis z náhradní členské schůze 22.02.2024

Název spolku: Česká asociace studentů adiktologie, z.s.
Sídlo spolku: Sobotecká 2359/3, Vinohrady, 101 00 Praha 10
Doba zasedání: 22.02.2024, 16:30-17:40
Místo schůze: Bistro Fair Food Club – U Nemocnice 4, Praha 2
Svolavatel: Alexandra Chalupová, předsedkyně
Způsob svolání: e-mailem, přes sociální sítě (Facebook, Instagram)
Přítomní:

● Členové předsednictva (3): Alexandra Chalupová, Martin Matušák, Simona Psárska
● Členové (9): Anežka Hornová, Petr Baraník, Kristýna Choutková, Jana Handlířová, Eliška

Jílková, Kateřina Ocisková, Michaela Mrázová, Štěpánka Ptáčková, Veronika Koščialiková
● + Zájemci o členství (3)

Body programu:

1. Úvod, uvítání
2. Diskuze nad dalším směřování spolku
3. Prostor pro dotazy a rozloučení

Průběh zasedání:

1. Úvod, uvítání
2. Diskuze nad dalším směrováním spolku

● otázka zapojení spolku do působení anglické paralelky

Na schůzi panovala jednoznačná shoda, že by byla škoda s anglickou paralelkou nekomunikovat.
Ať už v podbě formálního či neformálního působení. Věříme, že obě strany se od sebe můžeme
vzájemně hodně učit a ovlivňovat.

Zejména padaly nápady na působení formou 1-1 (Buddy, jazykový tandem). Zároveň bychom byli
nakloněni skupinovému setkání při příležitosti jejich příjezdu/začátku zimního semestru, kdyby
to bylo vnímáno jako žádoucí i ze strany Kliniky adiktologie či 1. LF UK. Ve věci společných akcí
(přednášky, společné události) zatím nevíme – počkáme, zda by o to studenti vůbec měli zájem.

Verdikt: V první řadě blíže zjistíme, jaké by byly možnosti oficiální spolupráce, ale i poptávka ze
strany samotných studentů, apod. Kontaktujeme tedy zástupce Kliniky adiktologie nebo 1. LF UK.
S případnými přesnějšími plány se včas ozveme.

● ročníkoví zástupci

Otázka ročníkových zástupců byla přijata pozitivně – nejen, že by jedinci mohli zajistit efektivnější
komunikaci s předsednictvem (= věděli bychom všichni navzájem o tématech, která se v ročnících
otevírají, kdyby byl zájem o to je řešit přes studentský spolek). Zároveň by mohli ročníkoví zástupci
pomáhat komunikaci napříč jednotlivými ročníky – např. pokud by někoho zajímala zkouška z 2.
ročníku kombi BADI, mohl by se zeptat jejich zástupce/zástupců na konkrétní zkušenosti.



Verdikt: spustíme možnost přihlašování se do těchto pozic. Chtěli bychom, aby v každé formě
studia každého ročníku byl/a alespoň 1 student/ka, který/á by se této role ujal/a.

● komunikace s prvními ročníky

Ze strany studentů kombinované formy BADI padl návrh na to, aby se spolek zapojil do předávání
informací novým studentům. Již druhý ročník studentů kombinované formy BADI je totiž se
současným způsobem nespokojený, takže by se zástupci těchto ročníků chtěli zapojit do změny. Byly
navrženy konkrétní způsoby efektivního záchytu těchto studentů - např. oslovení při zápisu do studia,
skrze propagační materiály pro studenty adiktologie apod.

Verdikt: zjistíme od zástupců učitelů/vedení 1. LF UK či Kliniky adiktologie, jaké jsou možnosti
našeho zapojení. Potom se vám ozveme s konkrétními praktickými nabídkami pro vás a vaše zapojení.

● “seznamovací kurz” pro studenty prvních ročníků

Dalším tématem, které vyplynulo ze společné debaty byla myšlenka seznamovacího kurzu pro
studenty prvních ročníků. Představa byla taková, že by se jednalo o událost, na které by současní
studenti radili novým prvákům ohledně studijních věcí před začátkem semestru. De facto by se mohlo
jednat o obdobu Prvákobraní – akce, kdy druhé ročníky vítaly na akademické půdě studenty prvního
ročníku. Prvákobraní momentálně provozované není, naposledy bylo (pokud se nemýlíme)
organizováno roku 2021 formou “studenti studentům”. Myšlenka je, že bychom tento koncept mohli
převzat my, jakožto spolek.

Verdikt: zjistíme naše oficiální možnosti a spojíme se se zástupci Kliniky adiktologie nebo 1. LF
UK. V návaznosti na to se vám ozveme s konkrétními kroky.

● možnost blogu na webových stránkách spolku

V zájmu předávání informací se také nabízí znovuzavedení blogu na webových stránkách spolku.
Dříve touto formou byly předávány ohlasy z praxí a další články. Napadlo nás, že bychom mohli
sbírat příspěvky a vytvořit takový náš Průvodce studiem – co se v konkrétních ročnících děje, na co se
připravit, jaké jsou tam nástrahy či příjemné aspekty, apod. Dalo by se psát také o výše zmíněných
praxích, přípravě na přijímací zkoušky, ale i o vašich jedinečných zážitcích.

Verdikt: spustíme možnost přihlašování se do pracovní skupiny. Přihlásit se můžete skrze on-line
dotazník, který zasíláme s tímto e-mailem, či nám přímo napsat na naše komunikační kanály. Tato
nabídka se nevztahuje pouze na ty, kdo vědí, jaké téma/témata by chtěli zpracovat. V pracovní
skupině, bychom mimo jiné brainstormovali nápady na články.

V praxi to potom bude vypadat tak, že byste nám po nějaké základní domluvě posílali své články. Z
naší strany (předsednictvo, časem můžeme stanovit kontrolní orgán pro tyto účely) dojde ke kontrole
textu a následnému vyvěšení na webové stránky s uvedením vašeho autorství na konci příspěvku.



● otázka využívání dalších komunikačních platforem

Dotkli jsme se i tématu využívání dalších komunikačních platforem. Vzhledem k tomu, že se neujala
Facebooková skupina, zkusili bychom jiné platformy. Specificky byly nadhozeny možnosti využití
Časácké skupiny na MS Teams. Výhodou této platformy je, že ji každý student již má – i ti, kdo
nejsou na Facebooku nebo Instagramu. Další možností by bylo působení na platformě Discord, která
se osvědčila na jiných vysokých školách.

Verdikt: Možnosti budeme ještě mapovat a včas se na vás obrátíme. Zároveň budeme rádi za vaše
nápady. Ostatně stejným způsobem vznikla i zmiňovaná Facebooková skupina. Jsme nakloněni
možnostem a rádi budeme hledat efektivní komunikační nástroj.

● benefity členství

Z časových důvodů jsme se bohužel nestihli blíže pověnovat benefitům členství. Nicméně platí,
že vnímáme potřebu se na toto téma více zaměřovat. Rádi bychom zvyšovali motivaci studentů
ke vstupu do ČASY a jejich aktivnímu působení v ní.

Verdikt: Téma v blízké budoucnosti znovu otevřeme. Rádi bychom všem nabídli prostor se
vyjádřit, posdílet své nápady, případně reagovat na nápady, se kterými jsme přišli my, či které vám
hodláme vyjednávat externě.

3. Rozloučení

Zápis zapsala: Alexandra Chalupová
Kontrolu zápisu provedl: Martin Matušák

Datum: 26.02.2024
………………………………

Alexandra Chalupová
zapisovatelka

Datum: 26.02.2024
.………………………………

Martin Matušák
ověřovatel

Datum: 26.02.2024
………………………………

Simona Psárska
místopředsedkyně


